
Bestyrelsesmøde 12. september 2023, deltagere: Gerd, Jesper, Julie, Vibeke, referent: Ida 

Afbud fra: Berit 

1) Indkøb af græsplæne-robot: 

Vi bevilliger indkøb. Verner står for indkøb, installation og opsætning. 

Verner må gerne finde tilbud på en lille elektrisk græsslåmaskine som supplement.  

 

2) Tagrenderenser-team 

Pt. har Inga stået for det meste. Vi efterspørger et arbejdsudvalg til vedligehold/tømning af 

tagrender, Julie laver opslag på FB, hvor folk byder ind. 

 

3) Planlægning af åbent-hus og sensommerfest 

Afvikling: Gerd byder velkommen på dagen.  Preben Jensen fra Viborg Idrætsråd siger et par ord. 

 

4) Arbejdsdag søndag den 1. oktober 

Opslag på døren, med opgaver - vi håber på stor opbakning  

 

5) Broen 

Den gamle bro var i dårlig forfatning, men vi har genbrugt 2 moduler til brinkbro og et modul er skilt 

af og gemt til reservedele. 

 

6) Træk-båd, salg af 

En køber henvendte sig, Vibeke forhører sig ved Morten A. mht. prisleje. 

 

7) Øvrige projekter 

Kajakstativ: Julie laver opslag på FB for at finde ’arbejdsstyrken’.  

 

8) Udvalg/arbejdsgrupper - pt. findes der for vedligehold af bådvogne, tagrender, bådrep. 

Vi forsøger at uddelegere opgaver ved at etablere udvalg til generalforsamlingen. 

Kan vi få mere ’arbejdskraft’ ved at suppleanterne bliver ’arbejdende’ i bestyrelsen? 

 

 

9) Klar til vinteren? Indendørstræning mv. 

Vibeke tager kontakt til Birte (tirsdagsgymnastik). Julie taler med Lotte om yoga, fx mandag eller 

onsdag 

Berit booker svømmehaller 

 

10) Overgravet kabel (med strøm til bådhuset) og forsvundet armering ved kajakhuset. 

Hvordan finder vi ud af, hvem der gravede det over, og hvad der er blevet ad armeringen? Jesper 

undersøger sagen. 

 

 

 

 


